

國立成功大學辰星學者培育獎學金獲獎學生個人資料表

NCKU-NOVA Scholarship Recipient Personal Information Form

| | |
|---|------------------|
| 中文姓名 Chinese Name | |
| 英文姓名(同護照名) Name in English (as per passport) | |
| 性別 Gender | |
| 就讀學院/學系 College & Department | |
| 學號 Student ID Number | |
| 身分證字號/居留證號 Personal ID/ ARC Number | |
| 出生年月日 Date of Birth | |
| 國籍 Nationality and Citizenship | |
| 連絡電話 Contact Number | |
| 電子郵件 Email Address | |
| 通訊地址 Residential Address | 郵遞區號 Postal Code |
| 戶籍地址 Permanent Address | 郵遞區號 Postal Code |
| 畢業高中 Name of High School | |

個人資料蒐集同意書 Personal Data Consent Form

本表單所蒐集之個人資料，將用於辦理本校「辰星學者培育獎學金」業務之處理與利用，蒐集之資料將依個人資料保護法相關規定處理。當您填寫本表單之個人資料時，即視為您已了解上述相關內容，並同意本校蒐集、處理即利用您的個人資料。

Your personal data written in this form will be collected and used regarding NCKU-NOVA Scholarship. Your personal data will be used under the constraint of Personal Data Protection Act. Your submission of this application form indicates that you have read, understood and accepted the contents set forth above.

簽名：

Signature:

日期： 年 月 日
Date: YYYY/ MM/ DD

中英文自傳

Personal Statement

(含興趣專長、學習歷程、社團、競賽、專業證照、志願服務等)

**(Include summary of Skills and Interests/Education/Extracurricular Activities/Highlights of Qualifications/
Community Engagement/Service or Others)**

(中英文皆須填寫 Must be written in both Chinese and English)

學習及出國研修規劃 (至少 300 字)

Study Plans during College Life and for Outgoing (At least 300 words)

國立成功大學辰星學者培育獎學金獲獎學生

切 結 書

Undertaking Letter for NCKU-NOVA Scholarship Recipient

本人_____ (學號：_____) 為本校_____ 學院_____ 學系「辰星學者培育獎學金」獲獎學生，已確實詳閱並同意「國立成功大學辰星學者培育獎學金實施要點」相關規定。

I, _____ (Name), with student ID No. _____ from the Dept. of _____, College of _____, NCKU, certify that I fully understand and agree to the NCKU-NOVA Scholarship Regulations.

獲獎學生在學期間應符合下列情形，始得保留獲獎資格：

- (一) 於大學二年級結束前，向國際處提交經辰星導師簽核之出國研修計畫。
- (二) 每學期學業成績排名為全系前30%、全班前30%或平均分數達80分以上。
- (三) 未轉至他系就讀者。
- (四) 未曾受刑事處分或未經校內記小過以上處分者。
- (五) 無其他由各學院提交國際處召開「辰星審查小組」會議審議不得保留獲獎資格之情事。

Eligibility Requirements:

- a. Before the end of their second year, NOVA recipients must submit to the OIA a copy of their study abroad plan that has been signed by their NOVA advisor.
- b. Each semester, NOVA recipients must rank in the top 30% of their department or class (班) or maintain a minimum grade of 80 in average.
- c. Recipients shall not transfer departments.
- d. Recipients shall have no record of criminal conviction or campus disciplinary action, including minor demerits or more severe infractions.
- e. No circumstances determined as disqualifying by an OIA review panel, which be requested by a college.

獲獎學生不得兼領本校跨國雙向研修獎助學金及本校專任教師、博士級研究員及學生出席國際會議補助。亦不得兼領本校普渡雙聯組國內優秀學生獎學金。

The NOVA scholarship may not be combined with the University's Transnational Study and Research Scholarship Grants or International Conference Grants for Full-Time Instructors, Research Fellows, and Students. Neither with the Purdue MS-NCKU BS Dual Degree Programs Scholarship for Domestic Outstanding Students.

本人瞭解如未能符合以上事項或違反其他本獎學金實施要點相關規定，以致喪失獲獎資格，絕無異議。特此切結為憑。

By submitting this undertaking, I hereby certify that if there is any violation of the NCKU-NOVA Scholarship Regulations, I understand that I will be disqualified from eligibility, and no objection will be raised.

此致 To

國立成功大學 National Cheng Kung University

立 書 人 (簽章) Signature of Student :

身份證字號 Personal ID Number :

中華民國 _____ 年 _____ 月 _____ 日 (Year/Month/Day)